
 
 

Beste lezer,  
Ik heb de volgende opmerking u gaat er bij de regeling vanuit dat er 2 soorten bedrijven zijn 
namelijk: 
Importeurs 
detaillisten  
Maar de groep detaillisten bestaat ook uit 2 soorten terwijl u maar van 1 soort uit gaat. de 2 soorten 
zijn: 
1.vuurwerkverkopers die de verkoop van consumenten vuurwerk erbij doen ( feestwinkel, 
bouwmarkt, fietsenwinkel, tuincentra enz). 
2. vuurwerkverkopers wiens bedrijf enkel uit verkoop vuurwerk bestaat. 
 
Het is natuurlijk logisch dat een bedrijf dat enkel bestaat uit de verkoop van vuurwerk vele malen 
meer kosten maakt dan een bedrijf wat het vuurwerk erbij doet, denk hierbij alleen maar aan de 
huur, kassa systeem webshops en dergelijke.  
De regeling voor bedrijven die de verkoop erbij doen is voor deze bedrijven redelijk tot goed. Echter 
voor bedrijven die bestaan uit enkel verkoop van consumenten vuurwerk is het dramatisch, wij 
krijgen bij lange na niet de vaste lasten vergoed, en wij missen de winst (waarvan wij 2021 zouden 
van moeten leven). een bedrijf wat de verkoop erbij doet heeft geen extra huurkosten en dergelijke. 
Dus zou er wat mij betreft toch nog eens secuur naar de groep ondernemers gekeken moeten 
worden die bestaan uit enkel verkoop van consumenten vuurwerk. 
 
nu kan het dus zo zijn dat een bedrijf wat het vuurwerk erbij verkoopt neem een bouwmarkt of 
tuincentrum 2020 beter afsluit zonder de vuurwerk verkoop dan 2019 met vuurwerkverkoop, en die 
krijgen dan een vergoeding terwijl mij lijkt dat de vergoeding een soort subsidie is en die toebehoort 
aan diegene die daadwerkelijk tekort komen,nu kan het zo zijn dat bedrijven bijvoorbeeld 200.000 
meer winst maken t.o.v. van 2019 een vergoeding krijgen. 
 
met vriendelijke groet 

 
 


